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Planerad förskola i Villa Marieborg och underhåll av kulturarvet 
 
På dagordningen för stadsdelsnämndens möte 2024-12-18 ärende 18, behandlas 
detaljplanen för Hemmarö 2 i stadsdelen Farsta Strand. 
 
Ärendet syftar till att bereda väg för byggande av en ny förskola i sekelskiftesvillan Villa 
Marieborg samt stärka de kulturhistoriska värden som sekelskiftesvillan med terrassmuren 
och gården besitter. 
 
För oss Sverigedemokrater är förskoleverksamheten och skyddet av kulturarvet samt 
närmiljön en viktig fråga, inte minst nu när den rödgröna majoriteten driver på för att 
bebygga och förtäta stadens krympande gröna ytor, vilket allt fler i stadsdelen boende 
protesterar emot. 
 
 
 Jag vill därför fråga följande: 

1 Vad är statusen på underhållsbehovet av Villa Marieborg och dess omgivningar? 
 

2 Riskerar Villa Marieborg förfalla om inte planen på byggandet av en ny förskola 
vinner bifall? 
 

3 Finns någon befintlig alternativ plan för att stärka Villa Marieborgs samt 
omgivningens kulturhistoriska värden? 
 

4 Hur påverkas barntätheten på befintliga förskolor om inte den som planerats i Villa 
Marieborg förverkligas? 
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